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Kultura nam je ena, vsem dodeljena
Skupščina kulturne skupnosti naše občine se je
sestala tik predpoletnimi dopusti in obravnavala med
drugim poroČHo o delu skupščine in njenih organov

\imed 13. in 14. sejo. Poročilo je na seji skupščine
podal član predsedstva Bogdan Pogačnik, ki je med
drugim razčlenil delo vseh organov skupščine in
naloge, ki so jih ti organi uspeli opraviti v obravnava-
nem obdobju.

V poročilu so podrobno na-
vedeni vsi problemi tako kar
zadeva film, amatersko kul-
turno dejavnost, knjižničar-
stvo, seznaiyanje krajanov z
naravno in kulturno dedišči-
no kakor tudi sožitja Cankar-
jevega doma z drugimi kul-
turnimi institucyami v občini,
mestu in republiki. V sklepni
besedi pa je referent dejal:

»Bilo je razmeroma veliko
sej, na njih veliko odsotnih,
kar pomeni, da Ijudje nimajo
za to časa, da so seje predolge
in da v bistvu zelo malo skle-
nejo. V bistvu se od seje do
seje ukvarjajo z braryem zapi-
skov in pripravo gradiva za
naslednjo sejo in s tem za no-
vo branje zapisnika, vsebin-
sko pa obravnavamo kulturo
silno malo.

Že tako se borimo s težava-
mi gmotnega značaja, zdaj pa
je ta način materialnega
obravnavanja in prerivanja za
delitev sredstev prišel še v
kulturo, se pravi nekultura se
je preselila celo v kulturo, ki
je bila doslej v naši zgodovini
bistvena opora za narodni in
moralni obstoj. Namesto
obravnavanja mehanizmov bi
se kazalo bolj zavzemati za
krepitev kulturnosti in to ne
samo v kulturi, ampak tudi na
drugih področjih.

Zadnjič na taboru pevskih
zborov v Šentvidu je Marjan
Rožič kot eden izmed mnogih
politikov zadnjega časa znova
poudaril, da kulturo ne kaže
odrivati na obrobje družbene-
ga dogajanja in da tudi samo-

upravljanje niso le kupi papir-
ja in neplodne seje, ampak da
je to še kako tudi kulturno
dejanje. To govorimo, ne
spremenimo pa ničesar. Za-
kaj? Ker nismo sposobni ali
ker preprosto nimamo name-
na česarkoli spremeniti?

Če ne bomo mi iztrgali biro-
kracije iz sebe, bo birokracija
povozila nas, zlasti pa bo uni-
čila našo kulturo in kultur-
nost v naših ljudeh.

Osebno sem že nekajki-at,
pa če je to formalno na liniji
ali ne, ugotavljal, da se ne stri-
njam z delitvijo v kulturi na
proizvajalce in porabnike,
kajti to vnaša v našo kulturo
vzvode in mentaliteto tržnosti
in dvotimosti. V bistvu vidim
kulturo v njenem celostnem
gledanju in dojemanju; kultu-
ra nam je ena, vsem dodeljena
tako kot življenje in smrt. Če
bomo to zapravili, bomo za-
pravili temeJje svojeg* narod-
nega in človeškega bivanja.«

Poročilo Bogdana Pogačni-
ka so delegati sprejeli z bur-
nim aplavzom.


